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laddningsstationer 

 

 

Sverigedemokraterna fick tidigare bifall på en motion om offentliga 

laddningsstationer. Dessa skulle finnas tillgängliga i centrala Gävle för att ge 

invånare och besökare möjlighet att ladda sina mobiler eller dylikt. Då det nu 

gått några år sedan motionen behandlades, så borde detta egentligen nu vara 

verkställt och laddningsstationerna finnas på plats. 

 

Tyvärr finns ännu inte några offentliga laddningsstationer. Tvärtemot vår motion 

som vann bifall i kommunfullmäktige. Det ska inte dröja flera år att verkställa 

kommunfullmäktiges beslut. 

  

 

Med anledning av det ovan anförda önskar jag ställa följande fråga till 

samhällsbyggnadsnämndens ordförande: 

 

 

1. När kommer Sverigedemokraternas motion om offentliga 

 laddningsstationer att verkställas? 
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